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U Zrenjaninu je u prethodnom perodu kroz javno-privatno partnerstvo nađeno rešenje problema
u oblasti pružanja komunalnih usluga i infrastrukturnih ulaganja. Poslednji u nizu projekata JPP
vezano je za projekat EvroVelo Banat, biciklističnu rutu koja bi u narednom periodu Zrenjnin
biciklističkim stazama povezala i sa Rumunijom i Novim Sadom i u grad, opštinu i Banat dovela
nove goste. Direktor Turističke organizacije Grada Zrenjanin, gospodin Zoran Ljubotina, istakao
je u intervjuu za TOPSRBIJU, da je turizam ove, kao i svake druge opštine, kauzalno uslovljen
opštim privrednim razvojem.

      

   Zrenjanin se posle perida stagnacije probudio. Otvaraju se nove fabrike, stanovništvo
zapošljava, a što je najvažnije, sve se veći broj mladih ljudi odlučuje za ostanak u ovom gradu.
Ono što je po njegovom mišljenju od krucijalnog značaja za celu opštinu je činjenica da čelni
ljudi grada, na čelu sa gradnačelnikom, gospodinom Čedomirom Janjićem, paralelno sa
gradom, podstiču i razvoj sela, ukazujući na njegov potencijal i za ostanak, život, privređivanje i
napredak svakog domaćina.
   Kada je reč o radu Turističke organizacije grada Zrenjinanin, gospodin Ljubitna navodi brojne
manifestacije, one ustaljene, kao što su „Dani piva“. Ova manifestacija je prvi put ogranizovana
1986. godine, a 2017. je privukla rekordan broj gostiju. - Prošle godine je u okviru manifestacije
održan prvi naučno-stručni Simpozijum pod nazivom „Pivo, pivarstvo i hmeljarstvo” sa
međunarodnim učešćem. Nastavićemo sa tom praksom, jedino što će ove godine skup imati
međunarodni značaj. Cilj ove manifestacije je promocija grada, te jačanje pivarske industrije.
Doduše stara pivara Dunđerskih je zatvorena ali je otvoren Muzej piva, a imamo i obećanje
gradonačelnika da će grad u narednom periodu dobiti za početak jednu mini pivaru koja će
zadovoljiti interne potrebe grada, tako da se nadamo da će možda već ove godine, poteći
zrenjaninsko pivo, makar u malim količinama – objašnjava naš sagovornik. U Zrenjaninu se od
2003. godine održava i Međunarodni festival folklora "Lala", Etno – festival "Banatske vredne
ruke" i dr, ali i neke novijeg datuma, Korzo fest i po prvi put održana prošle, 2017. "Banatska
bajka - Leto u Gradskoj bašti" na kojem se svakog vikenda sa svojim kulturnim, istorijskim
nasleđem i narodnim stvaralaštvom od 06. juna do 25. septembra, predstavljalo po jedno od
ukupno 22 naselja ove opštine. Povodom godišnjice smrti Lazara Dunđerskog (1833-1917)
TOG Zrenjanin je u saradnji sa SNP-om u Novom Sadu, zaostavštinu ovog veleposednika,
predstavnika najuticajnije srpske porodice u Austrougarskoj uvrstila u turističku ponudu pod
nazivom "Jednodnevni izlet u čudesni svet Dunđerskih", kojom se široj javnosti želelo
predstaviti graditeljsko i kulturno-istorijsko nasleđe ove porodice u Zrenjaninu, Bečeju,
Srbobranu, Kulpinu i Novom Sadu. Gospodin Ljubitina ističe i da se mnogo radi i na uređenju
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gradskih površina, parkova, ali da je prioritet TOG Zrenjanin ruralni turizam, koji u ovom
multikulutralnom, multijezičkom i multikonfesionalnom prostoru ima ogroman potencijal.
Perjanica ruralnog turizma su Belo Blato i Aradac u kojima se govori sedam jezika, ide u tri
crkve, a njihovi stanovnici su živ primer života lepote različitosti.
   Ono na čega je direktor TOG Zrenjanin posebno ponosan je projekat EvroVelo Banat, još
jedan pozitivan primer JPP. - Urađena je dosta staza i prema Rumuniji i prema Ečki, predstoji
rad na stazi od Zrenjanina prema Novom Sadu. Trenutno se radi mapiranje turističkih
potencijala Banata, kroz koji prolazi ova trasa kako bi turisti, pre svega sa nemačkog govornog
područja, našli razlog za duže zadržavanje u ovoj regiji. Predstoji nam prezentacija EvroVela
Banat na Sajmu turizma u Berlinu, da i na taj način pozovemo bajkere, veoma popularne u
Evropi, da dođu i ne samo prođu, nego da ostanu malo kod nas, da „otkriju“ blago koje čuva
svako naše selo. Nadam se da će, zahvaljujući i ovom međunarodnom projektu i kod nas bajk
turizam dostići popularnost kakvu ima u drugim zemljama - zaključio je gospodin Ljubotina.
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